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Les festes de 
Sant Joan de 
Llefià tornen 
amb la ‘suelta 
de vaquillas’ 
del Gran Sol
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Dolors Sabater, 
investida per majoria

El PSC demana una nova 
proposta per formar govern

Va rebre 15 vots favorables de 27: Guanyem, PSC, ERC, ICV-EUiA i CDC
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Dolors Sabater, investida alcaldessa
Badalona va consumar dissabte el seu 
canvi de rumb polític. La candidata de 
Guanyem Badalona en Comú, Dolors 
Sabater, va ser investida alcaldessa 
per majoria absoluta i va desbancar el 
líder del PP, Xavier Garcia Albiol, tal i 
com estava previst des que PSC, ERC 
i ICV-EUiA acordessin recolzar la nova 
batllessa. També va rebre el suport del 
cap de llista de CiU, Ferran Falcó, no 
així del seu company de grup i repre-
sentant d’Unió, Jordi Subirana, que va 
votar en blanc. Dolors Sabater va sumar 
15 vots favorables –la majoria absoluta 
són 14-, mentre que Garcia Albiol es va 
quedar en els 10 del seu partit; l’edil de 
Ciutadans, Juan Miguel López, es va 
votar a si mateix.
Sabater va iniciar el discurs d’investidura 
fent seves les paraules del primer al-
calde democràtic de Badalona després 
del Franquisme, Màrius Díaz, present 
a la sala, per al·ludir a la voluntat de 
la “sobirania popular” i destacar que 
el nou Ajuntament comptarà amb la 
“participació continua de tothom”. “El 
sistema polític i econòmic s’ha anat 
corrompent. Les institucions ens han 
decebut i avui això pot començar a can-
viar”. L’alcaldessa va comparar l’actual 

“sobretot al PSC”, amb qui esperen po-
der aconseguir “un acord de governabi-
litat” i sumar un executiu amb majoria 
absoluta. També al PP i Albiol, que els 
darrers dies i dissabte mateix va posar 
en qüestió la legitimitat del nou govern i 
la nova alcaldessa per no ser la més vo-
tada. Això sí, va respondre de forma di-
recta a les crítiques del ja exbatlle: “Les 
eleccions les guanya qui pot construir 
majories. Estenem la mà al govern sor-
tint, però mai més permetrem la divisió i 
la xenofòbia com a forma de fer política. 
Mai més, enlloc, contra ningú”. 

Albiol posa en dubte la legitimitat 
del nou govern

més votada”, i tot i que ho és per “pro-
cediment legal”, va qüestionar la seva 
legitimitat. El ‘popular’ es va tornar a 
reivindicar com a partit més votat, va 
titllar el nou executiu d’“acord de des-
patxos” i va reprovar el suport del PSC. 
“Els socialistes seran coresponsables 
de la gestió de la ciutat. La ciutat està 
indignada de veure el que avui s’ha fet”. 
Tanmateix, va reinvidicar que deixen un 
“Ajuntament sanejat i infinitament millor 
del que” el PP es va trobar al 2011.

La candidata de Guanyem Badalona, Dolors Sabater, va ser investida nova alcaldessa de Badalona amb el 
recolzament del PSC, ERC, ICV-EUiA i CDC: “Les eleccions les guanya qui pot construir majoria per governar”

Dolors Sabater: 
“No permetrem 
mai més la divisió 
com a forma de 
fer política”
“voluntat de canvi” amb la Transició 
i va apuntar que la nova política ha 
d’eliminar “la frontera entre institució i 
carrer”. “Volem portar les places al saló 
de plens i el saló de plens a les places”.

“Les eleccions les guanya qui pot 
construir majories”
Sabater va afirmar que el “canvi de pa-
radigma” i la revolució política actual no 
és cosa de Badalona, sinó de la ciutada-
nia d’arreu. Tanmateix, va estendre la mà 
a totes les entitats i teixit associatiu de 
la ciutat i a la resta de forces polítiques, 

Garcia Albiol (PP): 
“Per 1r cop, BDN 
té una alcaldessa 
que no ha estat la 
més votada”

El portaveu del PSC, Àlex Pastor, va 
fer referència als “dos bàndols” que es 
manifestaven a la plaça i va apuntar que 
tots tenen “les mateixes necessitats”, 
tot i les diferències. El socialista va fer 
referència a l’emergència social que cal 
respondre, a l’atur i altres qüestions 
que el nou Ajuntament ha d’afrontar. Va 
demanar a Sabater que lideri un govern 

Durant el seu parlament, l’alcalde sor-
tint, Xavier Garcia Albiol, va destacar-
que, “per primer cop, Badalona té una 
alcaldessa que no representa la força 

Àlex Pastor (PSC): 
“Ens trobareu 
per construir un 
projecte en clau 
local per a tots”

“honest i eficaç” i va dir que volen im-
pulsar “el canvi de govern des de una 
posició constructiva”. 

Oriol Lladó (ERC): 
“No respondrem 
els crits amb més 
crits, sinó amb la 
mà al cor”
ERC i ICV-EUiA, ja confirmats socis de go-
vern de Guanyem –no encara el PSC-, van 
manifestar que s’acaba un “parèntesi gris 
contra la convivència com a armar elec-
toral” i “un capítol negre de la història de 
Badalona”. “No respondrem els crits amb 
més crits, sinó amb la mà al cor, sobretot a 
aquells que avui ens criden”, va afirmar el 
republicà Oriol Lladó. L’ecosocialista Àlex 
Mañas, per la seva banda, va subratllar 
que el “govern té el deure de seduir tota 
la ciutat durant els propers quatre anys”. 

Ferran Falcó, líder de CiU, va manifestar 
que el vot a Sabater és un gest de con-
fiança “a la persona i els seus valors” i 
espera poder treballar amb el nou govern 
en els punts que tenen en comú. El con-

Àlex Mañas (ICV): 
“El govern ha de 
seduir la ciutat 
durant els propers 
quatre anys”

Ferran Falcó (CiU): 
“Prou populismes. 
Tanquem una 
etapa, obrim-ne 
una altra”

J. M. López (C’s): 
“Som assenyats, 
volem acabar amb 
la corrupció i crear 
treball”

vergent va admetre la victòria del PP, però 
va etzibar que la seva forma de fer política 
i “nul·la capacitat” per trenar acords li han 
valgut “una lliçó d’humilitat”.

El líder de Ciutadans, per la seva banda, va 
qualificar Guanyem Badalona com a “so-
cialisme radical assembleari”, va recordat 
que els governants han de “complir les 
lleis” i que part de la població vol “ser 
catalana i espanyola”.

Les entitats prenen el balcó 
Després dels parlaments i actes 
protocol·laris, Sabater ha protagonitzat el 
primer gest de generositat cap a les dife-
rents entitats de la ciutat, des de la PAH 
fins a la plataforma educativa Badalona es 
Mou, passant per associacions culturals, 
de comerciants, esportives i juvenils, en-
tre d’altres. Els diferents representants del 
teixit associatiu han ocupat el balcó de la 
Casa de la Vila mentre la nova alcaldessa 
baixava a la plaça per oferir la vara a la mul-
titud de seguidors que s’han aplegat durant 
tot el matí per donar suport al nou govern.

GOVERN O OPOSICIÓ*

5 REGIDORS 10 REGIDORS

3 REGIDORS

2 REGIDORS

2 REGIDORS

1 REGIDOR

4 REGIDORS

GOVERN OPOSICIÓ

La composició del nou Ple municipal
Set grups municipals i un total de 27 regidors formen, des del passat 13 de juny, el nou Ajuntament de Badalona

Dolors Sabater 
i Puig Xavier Garcia 

Albiol

Juan Fernández 
Benítez

Oriol Lladó i 
Esteller

Àlex Mañas
Ferran Falcó i 

Isern

Jordi Serra 
Isern

* El PSC es troba a l’espera de tancar les negociacions per entrar al govern o romandre a l’oposició

Jose Téllez 
Oliva Ramón Riera 

Macià

Rosa Bertran i 
Bartomeu

Laia Sabater 
Díaz Maritxu Hervás 

Mínguez

Daniel Gracia 
Álvarez

Francesc 
Ribot i Cuenca

Javier López 
Cegarra Sònia Egea 

Pérez

Joan Walter 
Fibla

Fátima Taleb 
Moussaoui Miguel Jurado 

Tejada

Cristina 
Agüera Gago

Agnès Rotger i 
Dunyó

María Gallardo 
Borrega

Jordi Subirana 
i Ortells

J. Miguel López 
González

Conxita Botey 
Teruel

Rubén Guijarro 
Palma

Álex Pastor 
López
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Activista, professora i alcaldessa
D’unes setmanes ençà, el seu nom ha es-
tat sonant amb força a mitjans de comu-
nicació, xarxes socials i espais comuns 
de la ciutat. Fins i tot comença a apai-
vagar la ‘figura mediàtica’ del seu prede-
cessor, Xavier Garcia Albiol, que abans 
de deixar el seu càrrec, i tot i saber-se 
que no continuaria liderant l’Ajuntament, 
encara copsava els titulars dels mitjans 
que parlaven del relleu a l’alcaldia ba-
dalonina. S’enfrontava a un dels rivals 
més durs que pot trobar una persona 
recentment arribada, en aparença, a la 
política. No obstant, Dolors Sabater ha 
comptat amb aquest ‘en aparença’ per 
fer-se forta, a través del seu entorn, des 
que es va saber de forma oficial que seria 
la nova líder del govern. Perquè darrera 
de l’aparença, la nova batllessa guarda 
una trajectòria de labor social i localment 
política molt dilatada, amb un ampli 
coneixement de la ciutat i la seva xarxa 
associativa i amb una presència i respec-
tuosa notabilitat que l’han convertit en la 
figura de consens d’una amalgama com 
Guanyem Badalona, primer, i d’un difícil 
de conjugar govern d’esquerres, després. 
Als seus 54 anys, no és gens fàcil trobar 
algú que la conegui bé i tingui una mala 

opinió d’ella. Dolors Sabater és veïna 
del Manresà, el petit barri a peu de pla-
tja fronterer amb la localitat de Montgat. 
Llicenciada en Ciències de l’Educació, 
Pedagogia, i especialitzada en educació 
especial, fins fa un parell de setmanes 
exercia les tasques de Cap del Departa-
ment de Ciències Socials a l’Institut Júlia 
Minguell, al barri de Llefià, on havia anat 

a culminar, almenys de moment, la seva 
trajectòria professional, que va començar 
a mitjans dels anys 70 a l’escola NOLVA. 
Sempre lligada al camp de l’educació, 
s’ha mogut per àmbits molt diversos i 
ha treballat, per exemple, amb alumnat 
nouvingut a la ciutat i dins el marc dels 
Plans Educatius d’Entorn, concretament 
a Sant Roc. Menció a part mereix la 

seva immersió dins l’educació especial 
i l’activitat voluntària amb les persones 
amb diferents capacitats. Impulsada 
per la greu discapacitat del seu germà 
gran i pel malaurat ictus que el seu altre 
germà, que morí fa uns mesos, va patir, 
va conèixer “la duresa de la injustícia i 
l’exclusió que pateixen les persones di-
ferents i la força per convertir les adver-
sitats en oportunitats de transformació”. 
L’experiència personal l’ha portat, al llarg 
de la seva vida, a col·laborar i lluitar pel 
dret de les persones amb diferents ca-
pacitats amb l’Associació Pro Persones 
amb Discapacitat Intel·lectual o a través 
de la plataforma Deixem de Ser Invi-
sibles, presents dissabte al balcó de la 
plaça de la Vila. El seu activisme social 
va començar quan era molt jove amb els 
moviments antimilitaristes i d’objecció 
de consciència, de reivindicació de la 
pau i ecologistes. També es va involu-
crar ben aviat en el món de les entitats 
culturals i el teixit associatiu veïnal, amb 
el que ha tingut molt de contacte i en el 
que va tenir una forta implicació la dèca-
da dels 90: consell de districte, mobili-
tat, recuperació de la memòria històrica 
i consell educatiu i lluita per l’escola 

Als seus 54 anys, Dolors Sabater ha començat a fer-se coneguda com la nova alcaldessa de la ciutat per a 
la gran majoria de veïns; darrera seu, guarda un llarg recorregut d’activisme i treball als barris i les entitats

pública en general. Els darrers anys, ha 
treballat pels drets culturals, lingüístics 
i de participació; la convivència i la co-
hesió social i la lluita contra el racisme i 
la xenofòbia, a través de diferents movi-
ments i plataformes com Badalona Som 
Totes i Tots, Moviments Locals, Colors 
de la Tardos, Xarxa d’Acollida, Badalona 
Es Mou o Pels Nostres Drets. Abans de 
concórrer a les eleccions, va deixar la 
vicepresidència d’Òmnium Cultural, on 
s’encarregava dels temes de cohesió, 
llengua i educació i on també va par-
ticipar a les campanyes Ara És l’Hora i 
del 9N, favorable al dret a decidir i a la 
independència. Un ampli i extens reco-
rregut que sempre ha estat apartat de la 
política partidista i les llistes amb sigles. 
Un recorregut que, com ella mateixa va 
explicar quan va arribar a ser candidata, 
sumava l’experiència d’esdevenir cap de 
llista degut a l’obertura i pluralitat d’un 
projecte com Guanyem, diferent a allò 
que s’havia fet fins ara. Un recorregut 
que dissabte va ajudar a Dolors Sabater 
i Puig a aixecar la vara d’alcaldia i que té 
el complicat de fer arribar el seu nom a 
tota una complexa i diversa ciutat que no 
s’ho posarà fàcil.
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Mesures d’urgència per 
als primers mesos

Primera setmana del nou govern

Tan aviat com Dolors Sabater va prendre 
possessió de la vara d’alcaldia, el passat 
dissabte, va començar la seva ruta com a 
nova líder de l’ajuntament, acompanyada 
dels nous regidors. Dissabte mateix, van 
ser presents a les festes de Sant Antoni, 
del barri de Llefià, i van recórrer diferents 
places emblemàtiques de la ciutat, en les 
que van dur a terme els primers actes 

institucionals d’homenatge: a la plaça 
de l’Alcalde Xifré, a Coll i Pujol; a la dels 
treballadors de la Haissa, a Morera; i a la 
de Camarón de la Isla, a Sant Roc. Dilluns, 
mans a l’obra. Després de la primera reunió 
de govern, els nous membres de l’executiu 
van visitar l’edifici del Viver, on es van reu-
nir, de manera informal, amb la plantilla de 
treballadors municipals, planta per planta. 

Sabater va explica a grans trets la nova 
configuració de l’organigrama municipal i 
va demanar la implicació dels treballadors 
per fer possible l’aplicació d’un nou model 
de gestió transversal i transparent durant 
aquest mandat. Dimarts, l’alcaldessa i el 
seu equip van fer la primera sortida fora de 
l’Ajuntament. Concretament, van visitar el 
CAP de Nova Lloreda, per parlar de l’estat 
de la sanitat pública a la ciutat amb repre-
sentants de Badalona Serveis Assisten-
cials. Una estona més tard, Sabater i els re-
gidors es van reunir amb la PAH Badalona 
al seu local de Lloreda per recollir les seves 
demandes i posar sobre la taula les dife-
rents qüestions a tractar relatives als des-
nonaments, que seran aglutinades sobre la 
Taula d’Emergència Social que l’alcaldessa 
vol activar al més aviat possible.
Durant la resta de la setmana, els membres 
del nou govern han fet acte de presència a 
altres esdeveniments i reunions, com amb 
el Centre de Recursos i Assessorament per 
a les Dones.

L’alcaldessa i els nous regidors s’han reunit ja amb treballadors 
municipals, membres de BSA, la PAH i entitats de la ciutat

Centenars de veïns omplen una plaça de la Vila 
en tensió però sense incidents importants

cap altercat important. No van faltar, això 
sí, els càntics, crits, xiulades i pancartes. 
Més de mig miler de persones van aba-
rrotar la plaça en el seu punt àlgid, cap a 

La plaça de la Vila va viure dissabte el seu 
particular Ple d’Investidura. Des de pràc-
ticament les 10 del matí, desenes i dese-
nes de persones van començar a arribar a 
les portes de la Casa de la Vila per donar 
suport al nou govern liderat per Dolors 
Sabater. A mesura que s’apropaven les 11 
del matí, també ho feien els seguidors de 
l’alcalde sortint, Xavier Garcia Albiol, que 
portaven dies convocant una concentració 
per donar suport al ‘popular’. Els dos fronts 
contraposats es trobaven al reduït espai 
que exerceix el paper de centre neuràlgic 
i polític de la ciutat, i la tensió i crispació 
latent del moment podia arribar a posar 
en risc la pau i tranquil·litat que hauria 
d’imperar en un acte democràtic com és 
la constitució d’un nou govern. Afortu-
nadament, a excepció d’algun incident 
puntual entre persones dels dos bàndols 
en els que van haver d’actuar els cossos 
de seguretat, no es va haver de lamentar 

les 12 del migdia, i el soroll va ser ensor-
didor. Dos dels moments en els que els 
decibels van tocar sostre van ser l’entrada 
de la nova batllessa, més d’una hora abans 

de l’inici del Ple, i l’arribada d’Albiol, que, 
un cop dins la casa consistorial va saludar 
des d’una finestra, primer, i des del balcó, 
amb tot el seu equip, després. Les bande-

res independentistes, de caire antifeixista 
i pancartes i samarretes de Guanyem, 
la PAH i altres moviments socials, d’una 
banda, i les banderes espanyoles i cartells 
de suport a Albiol, d’una altra, dibuixaven 
perfectament el mapa en el que totes dues 
parts estaven dividits. Càntics a favor de 
la independència, “El pueblo unido jamás 
serà vencido”, “¡Manos arriba, esto es un 
atraco!” o “Tots i totes guanyem Badalo-
na” van predominar en un intens ‘concurs’ 
per comprovar qui aconseguia fer-se es-
coltar més i més fort. En certs moments 
de la investidura, de fet, els crits i xiulets 
s’escoltaven amb total claredat a l’interior 
del saló de plens. Finalment, els Mossos 
d’Esquadra, amb una important presència, 
van desplegar un cordó de seguretat per 
separar les dues concentracions i asse-
gurar que el final de festa d’un govern i la 
d’estrena d’un de nou no fossin truncades 
per la violència i la crispació.

Més de mig miler de persones van abarrotar la plaça en el punt àlgid de la jornada, cap a les 12 del migdia

  Pla d’emergència social: dotar una partida 
pressupostària per a ajudes socials i garantir els serveis 
bàsics 

  Lluita contra els desnonaments: actuar 
d’ofici com a Ajuntament abans de les ordres judicials

  Eliminació del copagament de la 
teleassistència 

  Servei de menjador a l’estiu: garantir el 
menjador als casals d’estiu per als infants en situació 
vulnerable 

  Ocupació: partida extraordinària per als plans 
d’ocupació i taxa zero per a noves activitats

  Consells de participació: tornar a convocar 
els consells; el primer, l’Escolar, per començar el curs 
amb “normalitat”
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BadalonaGuia
Troba tots els serveis 

que t’envolten

DESCARREGA’T L’APLICACIÓ 
GRATUÏTAMENT

Augmenta 
les vendes a 

tocar d’un dit !
Si el teu negoci no es troba a la guia,
 posa’t en contacte amb nosaltres!
651 976 517 - 93 383 94 93
badalonaguia@gmail.com

El regidor del PP acusat de 
violació de domicili, absolt

El regidor en funcions de Segure-
tat, Convivència i Participació de 
l’Ajuntament de Badalona, Miguel Ju-
rado, ha estat absolt d’un delicte de 
violació de domicili del qual havia es-
tat acusat per l’Hermandad Rociera An-
daluza Virgen del Rocío. La sentència, 
dictada pel Jutjat Penal número 20 de 
Barcelona, també indica que ha de ser 
l’acusació particular qui es faci càrrec 
de les costes processals. El local, motiu 
del litigi, ubicat al carrer de la Sagrada 
Família, del barri de Llefià, estava llogar 
per l’Ajuntament i aquest, a la vegada, 
cedit a l’entitat. Els fets ara es remun-
ten al 31 de juny de 2012. L’acusació 
particular va qualificar els fets d’un 
delicte de violació de domicili i va de-
manar per a Miguel Jurado la pena de 
4 anys de presó, així com indemnizar 
a l’entitat rociera amb 300.000 euros. 
La defensa del regidor Miguel Jurado 
va demanar la seva absolució. Jurado 
ha destacat, com va fer al judici, que 
la seva intenció era estalvia diners a 
l’Ajuntament, prop de 70.000 anuals, 
traslladant l’entitat a un espai de pro-
pietat municipal. Per això considera 
que el jutge no ha vist cap delicte i, fins 
i tot, ha condemnat al pagament de les 

costes a l’acusació, quelcom molt poc 
usual, segons el titular en funcions de 
Seguretat i Participació. D’altra banda, 
Jurado ha acusat el PSC de repartir 
“centenars de fulletons on s’atacava” la 
seva persona “sense tenir en conside-
ració la presumpció d’innocència” du-

rant la campanya electoral i ho ha titllat 
de “baixesa moral”.
Finalment, s’ha mostrat “satisfet” per la 
“celeritat” del jutjat barceloní, no així 
del d’instrucció, al qual ha qualificat de 
“molt lent”. “La justícia ràpida és doble 
justícia”.

El jutge ha condemnat l’acusació particular a pagar les costes

El PSC rebutja l’oferta 
per entrar al govern i vol 
continuar negociant

El PSC ha demanat aquesta setmana a Guanyem, 
ERC i ICV-EUiA  que “posin de manifest quin paper 
volen que jugui el PSC” en el govern de la ciutat i 
“que formalitzin una nova proposta”. Els socialis-
tes insisteixen en la seva “voluntat de formar part 
d’un executiu d’esquerres, sòlid i estable si es do-
nen les condicions”. La petició arriba després que 
l’assemblea socialista rebutgés, el passat diven-
dres, pràcticament per unanimitat, l’oferta inicial 
per entrar al govern. La proposta per al PSC era 
gestionar un dels quatre grans àmbits en què es 
dividirà l’organigrama municipal; en concret, el de 
Serveis Socials, Cultura, Convivència, Salut i Edu-
cació, a més d’una regidoria sense definir. Des del 
PSC es va considerar que el plantejament no de-
finia ni el pes del partit al govern ni els interessos 
dels seus votants i es van donar “un mes per con-
tinuar parlant abans de tancar cartipàs”. “Dema-

nem a Dolors Sabater continuar parlant per tenir un 
encaix”. Des de llavors, però, no s’han tornat a pro-
duir reunions formals per negociar l’entrada socia-
lista. En aquest sentit, fonts del partit expliquen que 
aquest dimecres han fet arribar una contraproposta 
a la inicial, que inclouria, a més de Serveis Socias, 
Juventut i definir quin serà el districte encomanat 
al PSC i la funció dels quatre regidors socialistes. 
Tanmateix, han proposat no numerar les tinències 
d’alcaldia perquè totes estiguin en el mateix esgraó. 
Tot i que el PSC assegura no haver demanat res 
en concret durant les negociacions prèvies a la in-
vestidura, i només haver valorat les ofertes que se 
li havien fet, un dels desitjos dels socialistes, pel 
caire del seu programa, encara que no apareix en la 
seva proposta de dimecres, seria l’àrea que inclou 
Promoció Econòmica. De moment, diuen, no hi ha 
resposta per part de cap dels tres partits.

El govern es dividirà en quatre grans àmbits

Després de dues setmanes de negociacions, ja es 
coneixen les primeres pistes sobre l’organigrama 
del futur govern d’esquerres de la ciutat. De mo-
ment, l’executiu està constituït per Guanyem Bada-
lona en Comú, ERC i ICV-EUiA, que han arribat a 
un principi d’acord, a més de a nivell organitzatiu, 
per incloure “un pla de mesures de xoc per als 
primers sis mesos i un codi ètic de govern”. Amb 
aquest acord, Guanyem Badalona en Comú, ERC i 
ICV-EUiA, a falta de saber si el PSC, que el passat 
divendres va rebutjar la primera oferta, entrarà o 
no al govern, es comprometen a desenvolupar mi-
tjançant un procés de participació ciutadana i amb 
el conjunt del personal municipal un pla d’actuació 
per als anys 2016- 2019. Pel que fa a l’estructura 

del nou Ajuntament, el govern es dividirà en qua-
tre grans àmbits, a més d’Alcaldia, que suposen un 
canvi conceptual important: Badalona Democràtica, 
que inclourà Govern, Hisenda, Recursos Interns i 
Participació; BDN Habitable, amb Urbanisme i Espai 
Públic; BDN Pròspera i Sostenible, amb Promoció 
Econòmica i Medi Ambient, i BDN Justa, Inclusiva 
i Educadora, que engloba Serveis Socials, Cultura, 
Convivència, Salut i Educació. Comunicació i Segu-
retat estaran directament vinculades a Alcaldia. De 
moment, a l’espera de saber si el PSC entrarà o no, 
Guanyem i ERC es quedarien amb BDN Democràti-
ca i BDN Justa –aquesta darrera és la que s’ha ofert 
als socialistes en primera instància-; ERC, amb Ur-
banisme i Espai Públic, i ICV-EUiA, amb Promoció 

Les primeres informacions sobre el nou executiu municipal indiquen que les àrees es dividiran, a més d’Alcaldia, 
en quatre àmbits: Badalona Democràtica; Habitable; Pròspera i Sostenible; Justa, Inclusiva i Educadora

Econòmica i Medi Ambient. A més, es perfilen tres 
tinents d’alcalde: Jose Téllez, de Guanyem Badalona 
en Comú, el candidat d’ERC, Oriol Lladó, i el d’ICV-
EUiA, Àlex Mañas. Des de Guanyem indiquen que 
“al llarg de totes les negociacions el PSC hi ha estat 
participant activament” i que han “detectat un ampli 
acord programàtic que donaria solidesa al futur go-
vern”. No obstant, el primer intent no ha fructificat 
i els socialistes voldrien més pes a l’executiu, com 
per exemple amb la gestió de Promoció Econòmica 

–assignada, a priori, als ecosocialistes-. En qualsevol 
cas,  el cartipàs municipal no s’acabarà de definir i 
concretar fins a finals de mes. “És per això”, apunten 
des de Guanyem, “que sigui quina sigui la configura-
ció final dels partits membres del govern, les negocia-
cions per a la configuració definitiva de l’organigrama, 
les regidories delegades i la garantia de transversalitat 
política i administrativa i coresponsabilitat del conjunt 
del govern seguiran obertes fins a l’aprovació del car-
tipàs durant les properes setmanes”.

Foto: Assemblea del PSC

La 4a Fira de l’Automòbil de Badalona, 
organitzada per 14 concessionaris de 
vehicles de la ciutat amb el suport de 
l’Ajuntament de Badalona i Reactivació 
Badalona, S.A., ha tingut lloc aquest cap 
de setmana amb un balanç rècord pel que 
fa a la xifra de vendes amb un increment 
d’un 25% respecte les anteriors edicions 
celebrades a la Rambla de Badalona. En 
total es calcula que han passat pel po-
lígon de les Guixeres, on ha tingut lloc 
l’esdeveniment, unes 3.000 persones, un 
balanç molt positiu, segons el portaveu 
de la Ciutat del Motor, Xavier Amich, 
tenint en compte la ubicació allunyada 
del centre de la ciutat. En aquest sentit, 

La Fira de l’Automòbil 
augmenta en un 25% 
les seves vendes

Amich destaca que s’ha aconseguit atrau-
re un públic molt més interessat en la 
compra de vehicles. Amb tot, els conces-
sionaris estan treballant per constituir-se 
com una associació local amb la voluntat 
de fer créixer la marca Ciutat del Motor 
– Badalona, Les Guixeres i consolidant 
de cara els propers anys més activitats 
que dinamitzin aquest pull d’empreses 
de vehicles del Barcelonès Nord. Els 
concessionaris també valoren positiva-
ment les múltiples activitats d’animació 
per a famílies que hi ha hagut i el fet que 
l’emissora de ràdio Flaix FM apostés per 
fer un dels seus programes estrella en 
directe el dissabte a la tarda. 

Foto: Ciutat del Motor
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Detinguts veïns de Badalona 
per cometre més de 100 
robatoris a autopistes

La marca de vehicles KIA va aterrar fa uns dies a 
Badalona. Després d’anys sense un local de co-
mercialització oficial, la marca sudcoreana ha obert 
arriba a la ciutat, al polígon de Les Guixeres, de la 
mà d’AR Motors, la concessió d’automòbils amb 
més vendes a Espanya, i de Quadis, la distribuï-
dora de KIA més gran a l’estat. L’espai està situat 
al Torren Vallmajor, número 62, i ocupa uns 1.800 
metres quadrats, repartits entre la botiga i el seu 

propi taller, que estarà operatiu en unes setmanes. 
La nau va obrir a principis de la setmana passada 
i els seus responsables expliquen que, tot i estar 
acabant de situar-se i sense gairebé donar-se a 
conèixer, els cotxes ja estan tenint sortida, pel que 
tenen “grans esperances” en el bon funcionament 
de la nova botiga. El concessionari va participar el 
passat cap de setmana en la 4a Fira de l’Automòbil, 
celebrada a Les Guixeres.

KIA aterra a Badalona 
amb un concessionari al 
polígon de Les Guixeres

Els Mossos d’Esquadra van detenir, entre el 19 
i el 27 de maig, sis persones amb edats compre-
ses entre els 18 i els 55 anys, veïns de Badalona, 
Hospitalet de Llobregat, Cornellà de Llobregat i 
Esplugues de Llobregat, com a presumptes autores 
de 112 fets delictius tals com robatori de vehicles, 
furts, pertinença a organització criminal, robatoris 
amb violència i intimidació, falsedat documental, 
danys i lesions. La investigació es va centrar en 
una organització criminal que, de forma sistemàti-
ca, cometien robatoris a la xarxa viària catalana, 
principalment a les vies ràpides AP-7, C-58, C-16, 
A-2 i B-23. El principal mètode emprat és el del 
punxa-rodes, per fer aturar al voral de la via ràpida 

un turisme amb plaques de matrícula estrangera i 
sostreure al descuit tots els objectes de valor que 
hi hagi al seu interior. També es desplaçaven fins 
estacionaments de superfícies comercials, exteriors 
d’hotels o rodalies de l’aeroport. Per cometre els ro-
batoris sostreien prèviament vehicles d’alta gamma 
de gran cilindrada per fugir el més ràpid possible. 
Fruit d’aquestes detencions van recuperar els deu 
vehicles que havien sostret per cometre els il·lícits 
penals. En total, els Mossos d’Esquadra consideren 
els detinguts autors de 112 il·lícits penals, xifra que 
pot augmentar. Tot i donar la organització per des-
mantellada, no es descarta que es puguin detenir 
més persones en les pròximes setmanes. 

Una família de Llefià reclama a la Generalitat el 
tractament per a la malaltia minoritària del seu fill
En Víctor Català és un nen de 10 anys que 
viu amb la seva família al barri de Llefià. 
És un dels molts alumnes de l’escola Ra-
fael Casanova, i tot i que és perfectament 
capaç d’assumir els coneixements que 
aprèn dia a dia, necessita una vetlladora 
al seu costat que li ofereix recolzament 
tècnic per poder desenvolupar la seva 
activitat física quotidiana. Des dels 2 
anys, en Víctor ha aprés a conviure per 
força amb la Síndrome de Morquio, un 
tipus concret de Mucopolisacaridosi, 
una malaltia minoritària, degenerativa, 
que afecta de forma general el seu or-
ganisme i li ha valgut diverses opera-
cions quirúrgiques a la seva curta edat. 
Dins la llarga llista de conseqüències, la 
síndrome li ha suposat els darrers anys 
diferents anomalies físiques que, de fet, 
li obliguen a moure’s en cadira de rodes; 
afectacions a diferents òrgans, com el 
cor o els pulmons, amb els problemes 
respiratoris que això comporta, o fins i 
tot deficiències en els sentits de la vista i 
l’oïda. No afecta a nivell neurològic i pot 
desenvolupar les seves capacitats amb 
alumnes de la seva edat, tot i que la seva 
complexió el diferenciï dels nens i nenes 
que l’envolten. “Al marge dels metges, el 

duem al psicòleg. A la seva manera, ell 
sap que és diferent i això li pot influir”, 
explica la seva mare, l’Ana Maria. El pas-
sat 2014, l’Agència Europea del Medica-
ment va aprovar un tractament per a la 
Síndrome de Morquio que es va testar 
exitosament i que s’està començant a 
aplicar en nens i nenes d’altres països 

i fins i tot a Espanya, on hi ha menys 
de 40 persones amb aquesta malaltia, 
encara que només una vintena podrien 
veure’s beneficiades amb seguretat pel 
medicament, degut a la seva edat. Encara 
no està en vies de comercialització, però 
les famílies poden sol·licitar el denomi-
nat “ús compassiu” a l’administració, 

En Víctor pateix des dels 2 anys la Síndrome de Mortiu, una malaltia degenerativa; des de 2014 hi ha tractament

Imatge del Víctor del blog ‘Mil historias pequeñas’

que ha de donar el vistiplau i finançar el 
tractament, el cost del qual seria de més 
de 200.000 euros anuals per pacient. 
Fa mesos que la família d’en Víctor va 
demanar a la Generalitat el medicament, 
i tot i que no han rebut cap negativa, 
tampoc veuen compromís. “Sabem que 
a altres comunitats s’està donant el me-

dicament, però a Catalunya no avancem 
i el temps corre. Cada dia que passa és 
temps que perdem per lluitar contra la 
malaltia. Volem el medicament ja”, ma-
nifesta l’Ana Maria, que, des de fa dos 
mesos, és la presidenta de l’Associació 
MPS (Mucopolisacáridos) d’Espanya, 
una entitat que lluita per a la investiga-
ció i tractament d’aquesta malaltia mino-
ritària a tot l’estat.
La família del Víctor té clar que complei-
xen els requisits i que l’únic obstacle 
és econòmic. “El Departament de Salut 
guanya temps per veure si el Ministeri 
negocia i aprova la comercialització del 
medicament, però això pot trigar uns 
dos anys”. Els seus pares van obrir un 
blog per explicar la seva situació i fa 
setmanes que recullen firmes a través 
de la plataforma Change.org, on ja han 
aplegat prop de 300.000, xifra que pre-
tenen assumir. L’Ana Maria explica que 
volen pujar la intensitat de la campanya 
per fer-se més visibles i fer més pressió 
a l’administració. “No hi ha altra opció. 
Necessitem frenar la malaltia”. 
Pots signar a favor buscant “Autoricen 
el Uso Compasivo del VIMIZIM para la 
enfermedad de mi hijo” a Change.org.

  El medicament 
no es comercialitza 
però l’administració 
el pot aprovar 
a través de l’ús 
compassiu

  La família vol 
fer pressió i ja ha 
recollit prop de 
300.000 firmes a 
Change.org 

Foto: Mossos d’Esquadra

Territori adjudica per 
640.000 euros les obres del 
carrer Sant Bru

El Departament de Territori i Sostenibilitat (TES) 
va adjudicar, fa uns dies per un import d’uns 
640.000 euros, les obres de millora d’un tram de 
l’N-II a Badalona, localment denominat carrer Sant 
Bru. Aquests treballs, que començaran aquest ju-
liol, s’emmarquen en un conveni formalitzat amb 
l’Ajuntament de Badalona per al traspàs i millora 
d’aquesta via al seu pas per aquest municipi, que 
ha perdut la seva funcionalitat de carretera i s’ha in-
tegrat plenament a la xarxa de carrers local. Aquest 
traspàs de la Generalitat a l’Ajuntament completarà 

la cessió de l’antiga N-II a Badalona, que s’ha fet per 
trams en els últims anys. El tram que es millorarà 
té una longitud d’uns 700 metres i correspon als 
carrers de Francesc Layret i Sant Bru. Les obres de 
millora incidiran sobretot en les característiques del 
paviment i en el drenatge. En concret, es preveuen 
el desviament de serveis afectats per l’execució de 
l’obra, l’execució d’un nou col·lector, d’embornals 
i les seves connexions; millora del paviment i 
l’adequació de la senyalització horitzontal, vertical 
i d’orientació i dels elements d’abalisament. 

Foto: Arxiu
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Badalona apropa la platja a la ciutadania d’una 
forma natural i lúdica a través de la Festa del Mar
Durant tot el matí de diumenge, el tram del passeig del Pont del Petroli s’omplirà d’activitats de tota mena

Badalona celebrarà aquest diumenge 21 de juny 
una nova edició de la Festa del Mar, amb l’objectiu 
d’afavorir el contacte dels ciutadans amb la platja 
de Badalona tant des d’un punt de vista natural 
com lúdic. Organitzada per l’Ajuntament de Bada-
lona, la Festa del Mar es desenvoluparà des de les 
10.30 hores fins a les 14 hores al tram del passeig 
Marítim de la platja del Pont del Petroli.  A par-
tir de les 10.30 hores, començaran les activitats 
adreçades a tothom amb la participació d’entitats, 
institucions i associacions relacionades amb el 
mar. Amb el programa es vol donar a conèixer 
molts aspectes dels ecosistemes marins, així com 
les entitats badalonines que fan activitats relacio-
nades amb el mar. Els assistents a la festa podran 
participar en activitats com els batejos de rem i de 
vela, o conèixer el Quetx Ciutat Badalona, entre 
d’altres. Cal destacar l’àmplia oferta d’activitats 

destinada als més petits, com són l’espectacle 
‘El Mar: font de vida, font de comunicació’, o els 
tallers d’estels mariners, de pesca sostenible i de 
maquillatge, entre d’altres. La Festa del Mar es 
consolida any rere any com un punt de trobada 
de persones i entitats vinculades amb el mar, com 
són els centres de recerca i de salvaguarda del 
litoral, les entitats recreatives i esportives, o els 
centres educatius, amb la participació de prop de 
20 entitats. La Festa del Mar de Badalona 2015 
és possible gràcies al patrocini de les guinguetes 
de la platja. En aquest sentit, l’Àrea de Prospe-
ritat i Sostenibilitat de l’Ajuntament de Badalona 
també vol agrair la col·laboració i participació 
desinteressada de totes les entitats i persones 
sense les quals aquesta festa no es podria portar 
a terme. En total, hi participen prop d’una vintena 
d’entitats i institucions.

Renfe amplia el servei de 
Rodalies 1 durant l’estiu

Renfe reforça aquest estiu l’oferta de serveis de les 
línies R1 i RG1 de Rodalies, amb l’objectiu de donar 
resposta a l’augmentat de la demanda que es produeix 
durant el període de vacances en aquests dos trams, 
que recorren part de la costa catalana. Entre el 15 de 
juny i el 18 de setembre, la R1, entre Molins de Rei i 
Maçanet-Maçanes a través de Mataró, augmentarà la 
freqüència de les connexions que arriben a Calella, 
Sant Pol i Canet de Mar. Tres trens per sentit amplia-
ran el seu recorregut des d’Arenys de Mar fins a Ca-

lella, millorant així l’arribada a la resta d’estacions del 
Maresme i, al mateix temps, a la ciutat de Barcelona. 
D’altra banda, i tot i que no beneficia directament a Ba-
dalona ni al Barcelonès Nord, la RG1, que fa el trajecte 
entre Mataró i Portbou passant per Girona, amplia el 
seu servei amb sis freqüències, tres per sentit, durant 
els caps de setmana i festius fins al 13 de setembre. 
D’aquesta manera, la connexió entre la costa barcelo-
nina, el Maresme i les comarques gironines serà més 
estable durant tota la setmana.

Foto: Arxiu

La Residència Sant Cebrià 
celebra el seu 5è aniversari
Aquest dijous, dia 18 juny, la Residència Sant Ce-
brià de Tiana va celebrar el seu 5è aniversari amb 
una jornada festiva i una barbacoa en la que va 
participar la plantilla, els usuaris i els seus fami-
liars. Entre d’altres actes, va tenir lloc una ballada 
de sardanes amb la Colla Sardanista de Tiana i 
l’actuació del grup de música Show, que va tancar 
la festa amb coca i cava.
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Tornen les ‘vaquillas’ aquest cap de setmana al 
parc de Gran Sol en el marc de les festes majors

iniciar aquest dijous amb el pregó i les 
actuacions de les escoles Baldiri Reixach i 
Atelier. L’acte central arribarà aquest cap de 
setmana, dies 20 i 21 de juny a les 19.30 i 
20.30h, respectivament, amb la tradicional 
‘suelta de vaquilles’, on s’espera un total 
de 16 vaques braves i l’assistència de més 
de 3.000 persones. La festa continuarà di-
lluns, dia 22 a les 19h, amb l’homenatge a 
la tercera edat; dimarts a les 23.30h amb la 
revetlla de Sant Joan, i dimecres a partir de 
les 11h amb diverses activitats gastronò-
miques, infantils i espectacles d’entitats 
culturals com Agarimos, Ateneu Cultural 
de Llefià i Flamenco Vivo.  Tots els actes 
tindran lloc al parc de Gran Sol.

El Remei
També l’AV del Maresme, des del barri 
del Raval, està de festa major i aquest di-
vendres, 19 de juny a les 18h, organitza, 
amb la vocalia de la dona, una exposició 
de pintura i concurs de cuina. Pel cap de 
setmana, dissabte hi ha xocolatada per als 
infants (18h) i ball de cara a la nit; i pel 
diumenge, torneig de petanca (9h), boti-
farrada popular (10h) i festa infantil amb 
grup d’animació i festa de l’escuma (12h).
 
Manresà
Per la seva part, l’AV del Manresà celebra 
aquest dissabte, 20 de juny a partir de les 
21h, les festes de Sant Lluis amb un sopar 
de germanor amenitzat amb música i ball, 
al Camp de Fútbol de Manresà

El darrer cap de setmana diversos barris 
de la ciutat van concloure les seves fes-
tes majors. Entre les quals, Sant Antoni 
de Llefià que es va acomiadar amb la 25a 
edició de la Mostra d’Entitats, que com 
sempre rep la col·laboració d’una cin-
quantena d’associacions i entitats cultu-
rals, educatives i veïnals, entre altres, com 
també de jovent, lleure i comunicacions. 
El Correfoc, que enguany ha celebrat el 
30è aniversari amb la presència de la Lilly, 
una nova diablessa dels Diables Kapaoltis 
de Llefià. També va comptar amb la par-
ticipació dels diables i diablesses de la 
Tronada de Sant Adrià de Besòs. D’altra 
banda, a ritme de Remember Music Show, 
centenars de veïns del barri de Can Clarís 
van recordar i ballar cançons dels anys 60, 
70 i 80 i 90 des de la plaça Joan Miró, on 
també es van degustar uns 270 quilos de 
sardines. A més, el barri de Raval, des de 
la plaça Mag Li Chan, es van degustar 600 
botifarrades a rtime de salsa i sevillanes, 
entre altres. Finalment, l’AV de Ronda de 
Sant Antoni de Llefià també va celebrar 
les seves festes durant el passat cap de 
setmana amb diverses activitats gastronò-
miques, infantils i espectacles musicals. 
Ara, és el moment de Sant Joan de Llefià, 
Manresà, el Gorg i el Remei.
 
Sant Joan de Llefià
Amb l’arribada de la revetlla de Sant 
Joan, l’AV de Sant Joan de Llefià - Gran 
Sol està de festa major, tot i que les van 

Gorg
Des de l’AV Gorg-Mar, situada al 
carrer Antoni Bori, 45-47, es ce-

Sant Joan de Llefià, Manresà, el Gorg i el Remei celebren diverses activitats per a tot els públics

Més fotografies

El centre cultural manxec de Badalona celebra 
les seves Jornades Culturals 2015

El Centro Cultural Castellano Man-
chego de Badalona va celebrar el 
passat cap de setmana, la festa de 
clausura de les seves Jornades Cul-
turals 2015. Per començar, dissabte, 
Jose Nuñez Portillo -vicepresident 
i soci fundador del centre cultural- 
va ser l’encarregat de llegir el pre-
gó d’enguany. A més, el mateix dia 
es va fer entrega del Quijote i San-
cho de l’any. D’altra banda, Lourdes 
Sobrino va ser escollida, a inicis 
d’aquestes jornades, com a Dulcinea 
2015. Diumenge, el Centro Cultural 
Castellano Manchego de Badalona 
va participar a una missa cantada a 
la parròquia de Sant Antoni de Lle-
fià, que va donar pas, des de la Nau 
3 del Centre Cultural l’Escorxador, a 

Més de 200 persones degusten de la samfaina manxega per concloure els actes

Més fotografies

lebra una botifarrada aquest dis-
sabte, dia 20 a les 21h, adreçada 
a totes les persones que vulguin 

gaudir d’una estona de festa i con-
vivència amb l’actuació del duo 
Cabana.
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El Teatre Blas Infante acull la festa de 
fi de curs del centre de l’Esperanza

Agarimos recupera la festa 
galega després de dos anys

El Teatre Blas Infante acull aquest dissa-
bte, 20 de juny a les 19.30 hores, el Gran 
Festival de Fi de Curs 2014-2015 del 
Centro Cultural Rociero Andaluz Nues-
tra Señora de la Esperanza de Badalona. 
Un certamen on hi actuaran els grups 
de sevillanes del centre, com Azabache, 

L’agrupació gallega Agarimos de Bada-
lona organitza aquesta cap de setmana, 
19, 20 i 21 de juny, la 16a Festa Galega, 
oberta a tota la ciutat, que tindrà lloc a la 
rambla del Gorg, i no al parc del Turó d’en 
Caritg, on s’havia celebrat en les darreres 
edicions. L’any passat, l’entitat es va veure 
obligada a prescindir d’aquestes jornades 
tant significatives degut, principalment, 
a motius econòmics, tal com va passar 
l’any 2012. Però enguany malgrat les di-
ficultats, l’agrupació ha tornat a realitzar 
un gran esforç per poder tirar endavant 
de nou aquesta festa, que porta celebrant 
des de 1997. Durant els tres dies, actuaran 
diversos grups culturals, no únicament 
gallecs; s’organitzarà el dissabte al matí el 
tradicional concurs de dibuix amb una sè-
rie de premis. A més de la resta de mostres 

Actuaran diversos grups de sevillanes i artistes convidats

La rambla del Gorg acull aquest cap de setmana la 16a edició

Més fotografiesles actuacions de balls de jotes, se-
villanes i country dels grups Aires de 
Guadiana i Sensaciones, dirigits per 
la professora Eva Mª Sendarrubias. 
La jornada va concloure amb la de-
gustació de samfaina manxega, que 
van poder gaudir més de dues-centes 
persones. Des del 25 d’abril fins el 
dia d’avui, l’entitat ha dut a terme 
més d’un centenar d’activitats, entre 
les quals activitats esportives, com el 
campionat de parxís, dards i bitlles 
de tres, però també gastronòmiques, 
com un concurs de rebosteria. Un 
dels esdeveniments més destacats 
va ser el festival de dansa, música i 
poesia celebrat el passat 22 de maig 
al Teatre Zorrilla, en motiu del Dia de 
Castella-La Manxa.

A La Limón i Revuelo i, també, el grup 
de dansa del ventre Mahsati. A més, es 
comptarà amb l’espectacle dels transfor-
mistes Aida i Nelly i el cantant de música 
espanyola José Jaen. Per la seva part, el 
coro rociero de l’Esperanza, Aromas del 
Camino, clausurarà el festival, que serà 

musicals, es podrà gaudir de l’orquestra 
gallega Almirante, que actuarà els tres 
dies. D’altra banda, dissabte a mitjanit, es 
prepararà sobre l’escenari la gran queima-
da amb el seu conxuro, un licor típicament 

presentat per Loli Cañadas i José Luis 
Barceló. D’altra banda, el diumenge a les 
12h, la parròquia de Sant Jaume acollirà 
la missa rociera amenitzada per Aromas 
del Camino, que donarà pas al dinar de 
germanor a l’entitat. El Centro Cultural 
Rociero Andaluz Nuestra Señora de la 
Esperanza, coincidint amb el seu 30è ani-
versari, finalitza un curs ampli d’activitats 
com les tradicionals classes de sevilla-
nes, guitarra, dansa del ventre, coral, 
cuina i informàtica; però també d’altres 
com la sortida a Saragossa, el Dia de 
Convivència de les entitats andaluses i la 
Creu de Maig. L’entitat es va crear quan 
un grup d’amics andalusos van començar 
a donar voltes a la idea de crear un lloc 
de trobada en el què es pogués organit-
zar sortides culturals i activitats infantils, 
entre altres. Tot va començar amb les 
classes de ball; amb el primer quadre que 
es va fundar amb el nom Raices de la Es-
peranza, i amb la Creu de Maig, el primer 
esdeveniment que es va organitzar.

gallec, que es repartirà gratuïtament als 
assistents. A més, també durant els tres 
dies es podrà gaudir de la feria do pulpo. 
Diumenge al migdia, destacar que es rea-
litzarà una missa capestre.

Dimecres, centenars de dones de la 
ciutat van acomiadar el curs 2014-
2015 tant del Centre de Recursos 
i Assessorament per a les Dones 
(CRAD) com la Federació de Dones 
de Badalona. Per una banda, el CRAD 
va fer entrega de diplomes a unes 800 
dones que han seguit durant aquest 
any alguns dels 21 tallers i activitats 
culturals, tot i que al llarg del curs 
han arribat a passar més de 6.000 
usuàries. Per la seva part, la Federació 
de Dones va celebrar l’acte al Centre 
Cívic de la Salut, on va intervenir la 
seva responsable, Rocío Mateos, que 

Centenars de Dones 
acomiaden un any 
ampli d’activitats

va repassar les activitats realitzades 
enguany, amb la primera edició de la 
Cursa de la Dona al capdavant; també, 
van estar presents agents dels Mossos 
d’Esquadra, que van posar la taula la 
tasca de l’Oficina de Relacions amb 
la Comunitat i l’Oficina d’Atenció a la 
Ciutadania. Tot seguit van pujar per 
l’escenari una desena de vocalies de 
dones, que van fer petites represen-
tacions musicals i teatrals. Destacar 
que als actes va assistir l’alcaldessa de 
Badalona, Dolors Sabater, que va asse-
gurar que el nou govern recuperarà el 
Consell Municipal de la Dona.

Més fotografies
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  “Tot depèn del futur 
de l’entitat, del projecte 
i de l’actualitat del club”

  “Crec que hi haurà 
temps de sobres per 
seure i parlar. A veure si 
som capaços de tornar 
a pujar al mateix tren”

L’entrenador del FIATC Joventut va passar pels mi-
cròfons del Club de la Mitja Nit (Catalunya Ràdio) i 
va parlar del seu futur. Maldonado acaba contracte 
i la Penya vol que segueixi sent el capità del vai-
xell verd-i-negre. “Jo em veig aquí, però això no 
significa que hagi de ser la persona porti l’equip”, 
deixava clar l’entrenador adrianenc. Segons Salva 
Maldonado, “tot depèn del projecte, de l’actualitat i 
del futur de l’entitat”, ja que, “a hores d’ara encara 
no tinc tota la informació de l’estat del club i cap a 
on va”.  Pel tècnic, el FIATC Joventut també és la 
seva primera opció, però no a qualsevol preu. “No 
em veig a Rússia o a Turquia. Em veig treballant 
aquí”, assegurava Maldonado. L’entrenador verd-i-
negre creu que “tot arribarà” i que hi haurà temps 
suficient per parlar. “A veure si som capaços de 

Salva Maldonado: “Jo em veig aquí, però això no 
vol dir que hagi de ser la persona que porti l’equip”

donado també defensaria els actius d’un club com 
la Penya. Com a entrenador, l’adrianenc valora 
molt el fet de poder estar tan a prop de “l’essència 
del bàsquet”. “A la Penya existeix un sentiment de 
família que és la nostra base. Un nen del Cadet 
va a la sala de fisios i pot estar amb Savané. Això 
és molt maco”, reconeixia el tècnic verd-i-negre. 
Parlant del pivot senegalès, Maldonado relatava 
com l’interior “volia plegar”, tot i que després de 
la gran temporada que ha quallat segueix “tenint 
forces per continuar” en actiu un any més. 

Alberto Abalde aparca el Draft 
de la NBA i retira el seu nom

Alberto Abalde no anirà al Draft de la NBA. A po-
ques hores pel tancament del termini d’inscripció, 
l’escorta gallec del FIATC Joventut va retirar el seu 
nom de la llista de jugadors europeus que s’havien 
declarat elegibles per alguna franquícia de la 
millor lliga del món. Abalde ha calcat l’operació 
duta a terme per altres representants de la Lliga 
Endesa com Oriol Paulí (Herbalife Gran Canaria), 
Marc Garcia (FC Barcelona) i Moussa Diagné 
(Fuenlabrada). Era evident que el jugador verd-i-
negre retiraria la seva candidatura abans del ter-
mini establert per la NBA, ja que encara necessita 
consolidar-se a l’ACB abans d’optar a cotes més 
altes. De tota manera, que el seu nom comenci a 
sonar dins de l’entorn de la lliga i dels scouts in-

ternacionals sempre és ben vist pels agents i per 
això s’articulen aquestes estratègies. Sense anar 
més lluny, l’any passat Guillem Vives també es va 
incriure al Draft de la NBA en primera instància, 
per després fer un pas enrere i seguir centrat en la 
seva carrera a Europa. Aquesta temporada, Alberto 
Abalde ha completat el seu primer any alternant el 
CB Prat (12.7 punts, 4.5 rebots, 1.7 assistències i 
11.3 de valoració) amb el primer equip del FIATC 
Joventut (3.1 punts, 1.3 rebots i 2.2 de valoració 
en 21 partits). De cara al curs 2015-2016, l’exterior 
gallec serà membre de ple dret de la primera planti-
lla, premi que arribarà en la seva tercera temporada 
sènior. Abalde ja està concentrat amb la U20 per 
preparar l’Eurobasket. 

tornar a pujar al mateix tren”, comentava el tècnic 
durant la seva participació al Club de la Mitja Nit. 
“Sóc un ‘bicho’ de la Penya, però hi ha molts verd-
i-negres que no estan entrenant al club”, va afegir 
també Salva Maldonado amb un to sincer. Sobre 
l’interès del Madrid per Alex Suárez, el tècnic no 
va voler entrar en detalls al no tenir tota la infor-
mació de l’operació sobre la taula, tot i assegurar 
que el FIATC Joventut “és un club venedor” que, 
en part, “està en mans del Madrid i del Barça”. Al 
llarg de l’entrevista amb Pere Escobar, Salva Mal-
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  Pels joves del 
FIATC Joventut, la 
post temporada és 
clau per millorar

  “Cada jove ha 
d’entendre que ha 
de seguir el seu 
procés individual 
per arribar a l’elit”

Ventura: “A base de treball 
et pots consolidar a la lliga”
Amb la temporada finalitzada, els joves 
del FIATC Joventut s’han mantingut 
actius a l’Olímpic durant algunes set-
manes amb l’objectiu d’ampliar el seu 
ventall tècnic. La feina de post tempora-
da és clau pels jugadors que encara no 
han assolit la maduresa total, sobretot 
per encetar cada any amb més recursos 
que l’anterior. Des que va pujar al pri-
mer equip, Albert Ventura ha tingut clar 
que per consolidar-se havia de forçar la 
màquina durant les vacances d’estiu. 
“Crec que he pogut anar millorant per-
què a l’estiu he treballat aspectes que 
havia de polir”, destacava l’escorta ba-
daloní analitzant la seva evolució. De la 
mateixa manera, l’exterior de la Penya 
defensava el procés individualitzat que 
cada persona ha de seguir per fer el pas 
cap al món professional. “Cada jugador 
necessita la seva aclimatació per arribar 
a la lliga. Jo no tinc cap problema per 
dir que he necessitat tres anys. He fet 
el meu propi recorregut”, argumentava. 
Segons Albert Ventura, el fet d’haver-se 
consolidat al primer equip s’ha aconse-
guit per una raó ben senzilla. “He estat 
perseverant i he fet la feina”, destaca-
va el jugador del FIATC Joventut. És 
evident que no tots els professionals 
poden seguir el mateix camí des que 
abandonen les categories de formació 
fins que es fan un lloc a l’elit. Ventura 

n’és ben conscient i ho veu amb total 
normalitat. “En Guillem Vives només 
va necessitar un any per explotar. Hi 
ha gent que necessita més temps. En el 
meu cas no ha estat una explosió molt 
forta, però penso que a base de treball 
et pots consolidar”, apuntava l’escorta 
després d’un dels últims entrenaments 
del curs a l’Olímpic. A Badalona “exem-
ples com el de Ricky Rubio són poc 
habituals” i Albert Ventura sap que 
“aquests casos poden fer mal als joves, 
perquè sembla que si amb 18 anys no 
jugues a l’ACB ja és massa tard”. Se-
gons l’escorta, “cada jove ha d’entendre 
que ha de seguir el seu procés” per tal 
d’arribar a l’elit.
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Comencen les concentracions de la U20 i la U19
Un cop finalitzada la temporada regular, 
els joves talents del FIATC Joventut es 
comencen a repartir per les respectives 
categories inferiors de la selecció es-
panyola. La U19 ha estat la primera en 
començar a treballar, amb Xabi López 
formant part de la plantilla que buscarà 
proclamar-se campiona del món a Creta 
(27 de juny - 5 de juliol). L’escorta de la 
Penya es va incorporar a última hora a la 
concentració de la U19 a Logronyo, mo-
tiu pel qual no va disputar el primer amis-
tós de preparació contra Canadà (75-46). 
De seguida, però, Joaquín Prado donaria 
galons al jugador verd-i-negre, fent-lo 
participar en els dos següents partits. 

Xabi López respondria a la confiança del 
seleccionador, sumant 9 punts, 1 rebot, 
1 assistència, 3 recuperacions i un 9 de 
valoració en 16 minuts contra Austràlia 
(79-64) i sent important en el tercer 
triomf consecutiu de la U19 aconseguit 
contra Croàcia (87-57). En aquest segon 
duel, López aconseguiria una estadística 
de 10 punts, 2 rebots, 2 assistències i 7 
de valoració en més de 20 minuts sobre 
el parquet (20:25). Després de guanyar el 
torneig de Logronyo, Espanya continuarà 
competint a Bilbao, ciutat que acollirà el 
segon torneig de preparació de la selec-
ció. Aquest dissabte (18h) la U19 juga 
contra la República Dominicana. 

La U20 es concentra a Platja d’Aro
Des del passat dimecres, la selecció U20 
de Paco Redondo es troba concentrada 
a Platja d’Aro per preparar l’Eurobasket 
d’Itàlia (7 - 19 de juliol). Alberto Abalde, 
Agustí Sans i José Ignacio Nogués for-
men part de la llista definitiva del selec-
cionador, tot i que Gerard Gomila i David 
Iriarte també estan a la concentració com 
a convidats. Del 26 al 28 de juny la U20 
disputarà un torneig internacional a Pla-
tja d’Aro. Bèlgica (26 juny), Polònia (27) 
i Gran Bretanya (28) seran els primers 
rivals del combinat espanyol. Després, 
la U20 jugarà contra Itàlia i França en un 
altre torneig.

Xabi López ja ha disputat els primers amistosos amb la U19 per preparar el campionat mundial de Creta
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El tècnic Agustí Julbe (43 anys) ha ac-
ceptat l’oferta del Laboral Kutxa i serà 
el tècnic ajudant de Velimir Perasovic 
a Vitòria. Julbe, per tan, no continuarà 
vinculat a la Penya tot i que li quedava 
un any més opcional. El tècnic torna a 
ser ajudant d’un equip d’Eurolliga com 
ja va fer durant els anys que va estar 
al Barça amb Xavi Pascual. D’aquesta 
manera torna al nivell màxim encara 
que no hagi pogut complir amb el 
seu objectiu de poder dirigir un equip 
com a primer entrenador, una cosa 
que evidentment no descarta en el 
futur però prefereix continuar creixent 

Agustí Julbe, del Prat al 
Laboral Kutxa

Xavi Ballesteros
Periodista especialitzat en bàsquet
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en el bàsquet d’elit.L’opció que Julbe 
continués com a màxim responsable 
del Prat Joventut estava totalment 
descartat perquè des del club del Baix 
Llobregat estaven buscant alterna-
tives. La decisió però no tenia res a 
veure amb el fet que el Prat baixés de 
la LEB Or a la LEB Plata. De moment, 
el Prat ja ha renovat a Àlex Ros i ha 
fitxat Coego i està pendent de tancar 
la vinculació un any més amb la Pen-
ya. La Federació Espanyola ha ofert 
la possibilitat de que mantinguin la 
plaça a la LEB Or, una cosa que estan 
estudiant si accepten.

Xavi Ballesteros
Periodista especialitzat en bàsquet

BADALONA ÉS BÀSQUET
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Rubén Canelada: “Donarem la cara, en 
Manolo sap el que ha de fitxar”

  “La temporada 
passada vaig 
poder fitxar pel 
Badalona” 

  “Per anar a 
Olot feia 240 
quilòmetres al dia, 
ara tinc el club al 
costat de casa” 

  “Amb el 
temps m’he fet 
més rocós. Si 
no, ho passaria 
malament”

  Per tal d’aconseguir 
el millor preu, no hi ha 
pressa per fer nous 
fitxatges 

  Marcos s’allunya i 
Grima, a punt de renovar 

  La pretemporada 
començarà el 20 de 
juliolganes”

  Onze dels 42 
tècnics han marxat, tot 
i que el club volia que 
continuessin 

ha de ser la línia. Els resultats de la tempo-
rada passada ho demostren.

- Un dels episodis més dolorosos de 
la temporada passada per al Badalo-
na va ser el 0-4 contra l’Olot, a Mon-
tigalà. Vostè estava en l’altre bàndol. 
Com ho va viure?
- Des de la banqueta. A l’Olot li va sortir 
tot, cada xut a porta era gol. El Badalona 
va anar a remolc des de l’inici i ho va tenir 
molt difícil. Va ser el partit nefast que toca 
en cada temporada.

- La llàstima és que va arribar el dia 

en què el Badalona tenia la possibi-
litat de consolidar-se en els llocs de 
play off d’ascens...
- Sí, havien de donar una empenta més, 
però no va poder ser.

- La plantilla no està feta encara, 
però creu que l’afició escapulada no 
haurà de patir tampoc la temporada 
que ve?
- Tant de bo fem el mateix paper que el 
curs passat. En tot cas, com diu el tòpic, 
ens tocarà anar partit a partit. El llistó ens 
el marcarem nosaltres mateixos i comptarà 
molt l’aspecte mental. Em sembla que do-

narem la cara, en Manolo sap el que ha 
de fitxar.

- Què li sembla David Jiménez, la se-
gona incorporació?
- Va fer gols la temporada passada, a ter-
cera. És jove i segur que tindrà moltes ga-
nes de jugar en aquesta categoria.

- Digui’m quines són les seves qua-
litats?
- Amb el pas dels anys, i jugant a sego-
na B, m’he fet més rocós, més defensiu. 
Si no, ho passaria malament. Trobes 
futbolistes veterans que et busquen les 

pessigolles a cada moment. M’agrada 
incorporar-me a l’atac, menys que abans, 
però defenso millor. L’important és trobar 
l’equilibri.

- En tot cas, podria jugar d’extrem, 
com va fer la temporada passada 
Bermudo?
- A la Gramenet i al Sant Andreu ho vaig 
fer. Puc, però tinc clar que la meva posició 
és la de lateral esquerre.

- I el Badalona l’ha fitxat per jugar de 
lateral.
- Això segur.

- Ha arribat al Badalona a cegues, 
sense saber qui serà la gran majoria 
dels seus companys. Confia molt en 
Manolo González, oi?
- És cert que la plantilla encara no està de-
finida, però ara es treballa així. En Manolo 
em va convèncer i el Badalona és un equip 
que m’il·lusiona i m’agrada. Estic segur 
que farem un equip molt competitiu.

- És veritat que la temporada passa-
da també va poder fitxar pel Bada-
lona?
- Sí que hi va haver interès, però ja havia 
signat per l’Olot a finals del mes de maig, 
mentre Manolo González feia el play off 
amb la Muntanyesa. Tot va anar molt rà-
pid, potser precipitat. Finalment, he pogut 
venir.

- Vostè viu a Santa Coloma, li queda 
més a prop Badalona que Olot...
- Si, clar. Ha estat un fet molt important, 
que m’ha decidit a fitxar pel Badalona. 
Aquesta temporada ho he passat una mica 
malament, anant amunt i avall, fent cada 
dia 240 quilòmetres. Ara estic al costat de 
casa.

- El Badalona és un club amb més 
futur que present, sobre tot per la 
construcció del nou estadi munici-
pal. Això també ha pesat en la seva 
decisió...
- Sí, també és important, tant de bo la 
ciutat doni suport a l’equip. El camp és 
una mostra que no se li dóna l’esquena al 
Badalona. Aquest també és un punt molt 
important, que m’ha ajudat a decidir-me.
- Què pot explicar del que li ha dit 
Manolo González que vol per la tem-
porada que ve?
- No hem parlat massa sobre això. Acos-
tuma a voler equips intensos, molt forts al 
darrere, que encaixen pocs gols. Aquesta 
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MENÚ 1
12 Canalones
1 Pollo a l’Ast

MENÚ 3
1 Rac. de Ens. Rusa
1 Rac. Patates al Caliu
1 Pollo a l’Ast

MENÚ 5
1 Rac. Patates al Caliu
    o Bravas
1 Pollo a l’Ast

MENÚ 7
1 Rac. de Ens. Rusa
1 Rac. Canalones
1 Pollo a l’Ast

MENÚ 2
6 Canalones
1 Salpicón Marisco
1 Pollo a l’Ast

MENÚ 4
2 Rac. Fideuá
1 Pollo a l’Ast
1 All i Oli

MENÚ 6
1 Rac. Patates al Caliu
1 Salpicón Marisco 
1 Pollo a l’Ast

MENÚ 8
6 Canalones
1 Salpicón Marisco
1 Conejo a l’Ast

C/. D’Osca, 20 - Badalona (junto Mercadona) - Tel. 93 399 63 92

19€

16€

13€

18€

18€

18,50€

17,50€

22€

TOTS ELS DIES OBERT
DE 09:00 H. A 16:00 H.

La nova etapa del futbol base del Badalona està do-
nant les primeres passes i Antonio Sánchez, el di-
rector tècnic formatiu, ja treballa en l’organització 
de les categories inferiors escapulades. El club ha 
volgut mantenir els entrenadors que fins ara treba-
llaven en la formació de futbolistes a Montigalà, 
però no tots han acceptat. Finalment, onze dels 42 
tècnics han decidit deixar el Badalona. Un d’ells, 

Dilluns vinent, a dos quarts de set de la tarda, 
el CF Badalona presentarà David Jiménez, el se-
gon fitxatge per a la temporada 2015/16. Manolo 
González ja va voler incorporar aquest davanter 
la temporada passada, quan jugava al Gavà, però 
finalment va signar pel Sabadell B. Jiménez, que 

La plantilla del CF Badalona compta ara mateix 
amb sis futbolistes: dos fitxats durant les últimes 
setmanes, David Jiménez i Rubén Canelada; dos 
jugadors renovats del curs passat, Toni Lao i 
Joan Grasa; i dos que tenen una temporada més 
de contracte, Cristian Carracedo i Marcos Pérez. 
No és segur, però, que Marcos continuï en la dis-
ciplina escapulada, ja que ha demanat sortir del 
club. Dimecres el porter es va reunir amb Miguel 
Ángel Sánchez i Manolo González. En canvi, po-
dria estar a punt de renovar el lateral Fran Grima 

El president Badalona, Miguel Ángel Sánchez, es 
reunirà avui amb el nou govern municipal amb un 
assumpte damunt la taula d’especial urgència: la se-
gona fase del condicionament del camp de Monti-
galà, imprescindible perquè l’equip escapulat pugui 
continuar jugant a la ciutat els seus partits, mentre 
no s’acaba la construcció de l’estadi. El pacte amb 
el govern anterior contemplava la col·locació d’unes 
graderies de formigó, que substituirien les de me-
cano-tub de l’últim curs. Aquestes graderies havien 
estat al vell camp de l’Avinguda de Navarra i ara es 
troben al camp de la Morera, esperant ser traslla-
dades al seu destí final. El condicionament s’hauria 
d’enllestir abans de l’inici de la nova temporada, a 
mitjans del mes d’agost.

El programa Marcador Catalunya, de Ràdio Marca 
Barcelona, va guardonar Manolo González com a 
millor entrenador de segona B, en la XXII edició 
dels Premis Campió. El tècnic del CF Badalona 
va rebre el trofeu dimarts passat, en un acte que 
va tenir lloc a Port Ginesta al qual va anar acom-
panyat del president, Miguel Ángel Sánchez. “És 
un orgull rebre aquest premi”, va manifestar Gon-
zález a aquest diari. “Espero tornar l’any que ve i, 
si es pot, millorant l’objectiu col·lectiu”, va afegir. 
L’entrenador gallec, que ja va ser distingit el 2014 
com el millor de tercera divisió per la seva feina a 
la banqueta del Muntanyesa, ha superat amb bona 
nota el seu debut a segona B, classificant el Bada-
lona en setena posició, amb 56 punts.

el pròxim 29 de juny complirà 23 anys, pot jugar 
a la banda i en punta, és ràpid, bon regatejador 
i condueix bé la pilota. Aquesta temporada, a 
tercera divisió, ha participat en 29 partits, vint 
d’ells com a titular, i ha signat deu gols, quatre 
de penal.

per jugar la seva tercera temporada al Badalona. 
Pel que fa a l’arribada de nous futbolistes, Cán-
dido Viana i Manolo González tenen la intenció 
d’anar a poc a poc per tal de no precipitar-se i 
pagar el mínim preu possible. “Un jugador que 
ara et demana 18 d’aquí a dues setmanes et pot 
demanar 15”, assegura el tècnic escapulat. De fet, 
per aquest motiu és molt probable que la plantilla 
del Badalona no quedi definitivament tancada fins 
al pròxim mes d’agost. En tot cas, està previst que 
la pretemporada s’iniciï el pròxim 20 de juliol.

Segueixen els canvis en 
el futbol formatiu

David Jiménez, el primer 
davanter del nou Badalona

Cándido i González, sense 
presses en els fitxatges

Sánchez es reuneix avui 
amb el nou ajuntament

Manolo González, millor 
entrenador de segona B

Cristian Algar, renunciant a entrenar el juvenil A. 
“Independentment de quin ha estat el projecte que 
hem escollit, la nostra idea ha estat comptar amb 
tots els entrenadors que teniem. I així els ho vam fer 
saber des de la directiva”, va manifestar Miguel Án-
gel Sánchez a aquest diari. La banqueta del primer 
juvenil del Badalona serà, finalment, per a Óscar Ló-
pez, exfutbolista del FC Barcelona, el Betis i el Lazio.

  Óscar López, 
exfutbolista del Barça, 
el Betis i el Lazio 
entrenarà el juvenil A
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4 medalles per a l’ASJUBA 
al campionat de veterans

El passat dissabte, 13 de juny, va te-
nir lloc el Campionat de Catalunya de 
Veterans per a judoques a partir dels 
30 anys, organitzat per la Federació 
Catalana de Judo, i que va aplegar 
més de 120 participants de totes les 
edats i de diverses categories. El club 
badaloní, l’Associació Judo Baetulo va 
participar amb la seva secció de vete-
rans i va assolir gran resultats per part 
dels seus alumnes competidors. Des-

prés de setmanes de preparació, van 
guanyar dues medalles d’or per part de 
Mikel González i Jose Manuel García, 
que van guanyar tots els combats. En 
el cas de González va ser per ippon (la 
màxima puntuació que es pot obtenir 
llençant el rival d’esquenes al terra), o 
per control d’immobilització i escanya-
ment en el cas de García. Però també 
es van recollir medalles de bronze, que 
van venir de la part de Jordi Rubí, que 

no va poder aconseguir accedir a la 
final per lesió al canell, però tot i així 
va mostrar el seu caràcter guanyador i 
no va cedir fàcilment enfront els seus 
rivals; i també per part de Victor Ma-
nuel Sanchez, que va demostrar la seva 
vàlua després de portar deu anys sense 
competir i aconseguint un gran ippon 
de Seoi Nage. Per la seva part, el com-
petidor Andreu Serrano va competir per 
obtenir la puntuació per fer l’examen de 
segon DAN, aconseguint dues victòries 
per ippon, que l’apropen cada vegada 
més al seu objectiu. L’entrenador de 
l’ASJUBA, Jordi Garcia, ha destacat 
que s’està creant un grup de compe-
tidors veterans que ara faran un petit 
descans de recuperació per preparar 
els nous objectius per a la propera 
temporada. D’altra banda, ara fa dues 
setmanes el club badaloní també va 
assolir sis medalles: dos ors en mans 
de Paula Marín i Carlos Benavente, 
dues plates de Marta Liceran i María 
Hernández, mentre que Iker Alfonso i 
Carlos Hernández les dues de bronze. 
Aquesta collita va tenir lloc al quart 
Torneig de Judo aleví, a Barcelona.

Mikel González i Jose Manuel García van assolir l’or

Foto: ASJUBA

Quim Magán i Eva 
Masado, campions 
de L’Endimoniada
Badalona va viure dissabte una cursa 
trepidant, on Quim Magán i Eva Me-
sado es van imposar com a campions 
absoluts de L’Endimoniada, la cursa 
nocturna i de muntanya organitzada 
pel Centre Excursionista de Badalona. 
Quim Magán va guanyar la cinquena 
edició amb un temps d’1 hora, 12 
minuts i 37 segons, assolint també el 
rècord de la prova, rebaixant en gai-
rebé dos minuts l’últim registre que 
l’any 2013 va assolir Javi Delgado. 
Per la seva part, Eva Mesado, que es 
converteix campiona per segon any 
consecutiu, arribant a la meta des-
prés d’1 hora, 30 minuts i 26 segons, 

Poliesportiu

Foto: Centre Excursionista de Badalona

millorant també la seva marca, ja que 
el 2013 va assolir el títol en 1 hora i 
32 minuts. D’altra banda, els guanya-
dors del Premi Especial La Sarganta-
na, atorgat als primers corredors que 
van passar pel control del cim de la 
Coscollada (a 465 metres d’alçada, 
punt més alt del recorregut), han estat 
Roman Kessler amb un temps de 36 
minuts i 39 segons, sent així també el 
rècords de la prova i, la indiscutible 
Eva Masado amb un marca de 46.11. 
La cursa, que va comptar amb més de 
500 corredors, va tenir un itinerari de 
18 quilòmetres i un desnivell de 570 
metres.
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Èxit del primer 3X3 organitzat pel Círcol dins els 
actes de ‘Badalona ciutat europea de l’esport’
Jugar a bàsquet en un Pavelló emble-
màtic com es La Plana i poder-ho fer 
també a l’aire lliure era un dels princi-
pals reclams del primer Torneig 3x3 or-
ganitzat pel Círcol Catòlic. Participants, 
organització i familiars van gaudir dis-
sabte de la festa en un gran ambient de 
bàsquet.
263 jugadors inscrits i milers de perso-
nes van passar dissabte pel Pavelló de 
La Plana i la Plaça de La Plana. Equips  
de totes les categories van passar per 
les16 pistes muntades, tant dins el pa-
velló com a l’exterior, a la plaça. 
Al matí van començar les categories 

més petites: escola de bàsquet, premi-
ni, mini i infantil, per a molts la primera 
experiència en aquest format de torneig. 
A la tarda va ser el torn dels  més grans: 
cadets, juniors i sèniors.
La primera edició va comptar amb re-
presentació de pràcticament tots els 
clubs de la ciutat i també hi van parti-
cipar  jugadors de ciutats com Cornellà, 
Mataró, Barcelona, Sant Adrià de Besòs 
o Montgat. 
També es van organitzar activitats 
paral·leles amb música i inflables que, 
a més d’amenitzar la jornada,  van donar 
un ambient de festa durant tot el dia.

El torneig, a més de servir de cloenda de 
temporada pel Círcol Catòlic, s’emmarca 
també dins els actes de “Badalona ciutat 
europea de l’esport”. L’entitat European 
Capitals of Sport Association (ACES) 
va escollir Badalona el passat mes 
d’octubre per ser una ciutat on l’esport 
és un instrument que promou la salut, la 
integració, l’educació i el respecte.
L’èxit de participació i d’organització  ha 
estat possible gràcies a l’esforç de 68 
voluntaris entre membres de la Junta, 
entrenadors, familiars, etc. que han col.
laborat en aquest I Torneig  3x3 a La 
Plana.

Foto:  Círcol Catòlic

Després d’una temporada llarga i amb 
diversos alts i baixos, toca fer balanç. 
La direcció esportiva del CF Lloreda, 
representada per l’entrenador del primer 
equip, Rubén Castillo, posa bona nota 
al rendiment de la plantilla. Durant la 
primera volta del campionat, el conjunt 
badaloní va ser una de les grans sorpre-
ses del grup II de Segona Catalana, però 
diversos focus de dificultat van acabar 
apartant el Lloreda de les places de 
privilegi. “Durant la primera part de la 
temporada hem estat en un lloc que no 
estava marcat per objectius. En general 
penso que s’ha fet un gran any, tot i els 
contratemps que hem hagut de supe-
rar”, declarava Rubén Castillo, valorant 
globalment el curs esportiu que acaba 
de finalitzar. El Lloreda ha tancat la lliga 
en desè lloc (46 punts), tot i arribar a 
la penúltima jornada de la primera volta 
situat en tercera posició. “Les sancions, 
la baixa de futbolistes molt importants 
com Tito i la pèrdua de jugadors vitals 
per nosaltres ens han limitat. Vicente 
Bermúdez havia marcat 14 gols en els 
13 primers partits, però va venir el Man-
resa i el va fitxar”, destacava el tècnic 
del Lloreda. Segons Rubén Castillo, a la 
plantilla badalonina li va costar digerir 
la marxa del seu jugador referència en 
atac, tot i mantenir una bona línia de 
joc al llarg de la segona volta. “Ens va 

Rubén Castillo: “L’objectiu del Lloreda és 
estabilitzar la categoria i evitar patir”

Sant Gabriel Femení

Leti Sevilla i Laura Benito no seguiran i fitxaran per l’Espanyol
Laura Benito i Leti Sevilla no conti-
nuaran al Sant Gabriel. Dues de les 
futbolistes amb més futur del planter 
adrianenc abandonaran l’entitat, si no 
es produeix un gir de 180 graus de 
l’actual situació. El seu pròxim destí 
serà l’Espanyol, una de les escasses 
opcions que tenien per continuar jugant 
a Primera Divisió. Disputar una segona 
temporada a la Superlliga és la millor 
via per consolidar el seu nom dins del 
món futbolístic nacional. Sens dubte, 
això faria millorar el cartell de les dues 

jugadores, les quals també se senten 
atretes per la possibilitat d’explorar la 
via nord-americana, com farà Marta 
Turmo aquest any amb una beca es-
portiva d’estudis a Saint Jones (New 
York). Per la temporada 2015-2016, 
l’Espanyol ha comunicat que mantindrà 
la plaça del femení a Primera, tot i que 
l’equip passarà a ser amateur. Hi haurà 
pressupost pels desplaçaments, equi-
pacions i pels serveis de staff tècnic, 
tot i que les jugadores no cobraran. El 
club blanc-i-blau retallarà els 100.000 

començar a faltar definició, sobretot en 
aquests moments decisius dels partits 
on l’equip genera i genera ocasions”, 
reconeixia Castillo. L’actual responsable 
del futbol base del CF Lloreda deixarà la 
banqueta del primer equip aquest estiu 

per centrar-se de ple en les tasques de 
direcció esportiva del planter. “Tenim la 
intenció de formar un primer equip jove 
i amb bastantes cares noves”, advertia 
Rubén Castillo. A hores d’ara ja es tre-
balla en la incorporació de nous juga-

euros que dedicava als sous de les fut-
bolistes i ara busca un patrocinador per 
disposar de més pressupost. Tornant al 
Sant Gabriel, la plantilla de Loren Rubio 
disposa ara de 15 jugadores confirma-
des de cara a la pròxima temporada. 12 
són del filial d’enguany i Marta Villarejo 
del primer equip. Andrea Cortés (FC 
Barcelona) i Maria Ramos (Cerdanyola) 
són les dues incorporacions confirma-
des fins ara, tot i que la setmana vinent 
arribaran dues o tres jugadores més a 
l’equip. 

Foto: Rubén Castillo

  “Durant el tram 
inicial de la lliga 
hem ocupat un 
lloc que no estava 
marcat al principi”

  “Hem de crear 
un projecte que 
s’adeqüi amb el 
nostre pressupost”

  Barragán, Juan 
Vilches, Castro i 
Lombardo causen 
baixa del Lloreda

dors, tot i que també s’han confirmat di-
verses baixes importants: Víctor Castro i 
Barragán (Sant Cugat), Marc Lombardo 
(Ripollet) i Juan Vilches (Baró de Viver). 
Alguns futbolistes del Juvenil A faran 
el salt a la primera plantilla per apor-

tar capacitat física i més fons d’armari 
al grup. “Hem de fer un projecte que es 
correspongui amb el nostre pressupost. 
Ascendir no ens pertoca. L’objectiu és 
estabilitzar la categoria i no patir”, afir-
mava Castillo.

Foto: Futbol Balear
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La Colla Micaco ensopega a 
les festes de Can Vidalet
Aquest diumenge, els Castellers de Ba-
dalona han actuat a la ciutat d’Esplugues 
de Llobregat, deu anys després de la 
seva darrera visita a la localitat, per 
compartir plaça amb la colla local i els 

Castellers d’Esparreguera, en el marc de 
les festes del barri de Can Vidalet. Sen-
se la possibilitat de poder portar el gran 
número de camises que normalment 
acompanyen la colla, els micacos han 

previst una actuació d’un nivell més que 
assequible, aprofitant per fer rotacions 
i estrenar nous poms que els han de 
permetre fer un salt cap a construccions 
més importants. 
Després del tradicional Pilar de 4 
d’entrada, els de la camisa micaco han 
iniciat les seves rondes d’actuació amb 
el 4de6 amb agulla, que no ha presentat 
cap mena de complicació i que ha mos-
trat un molt lleuger pilar de 4. En segona 
ronda, els micacos han optat pel 4de7, 
una construcció bàsica dins la gama 
de set pisos que els badalonins ja han 
descarregat un bon grapat de vegades 
aquest any. El castell, però ha pujat amb 
algun problema. Tot i les tasques per 
defensar-ho, just després de fer l’aleta, 
la construcció ha començat a patir en 
excés, cedint i quedant en carregat. 
Davant la marxa de la diada i amb la 
perspectiva d’introduir més canvis als 
castells per tal de reservar alguns mem-
bres que havien rebut algun cop durant 
la caiguda, els Castellers de Badalo-
na han preferit fer ús de la prudència i 
renunciar a portar cap construcció en 
tercera ronda.

Per quart any consecutiu, l’Orfeó Badaloní 
organitza un concert solidari en benefici 
de la Fundació Badalona contra el Càncer, 
que tindrà lloc el proper diumenge 21 de 
juny, coincidint amb el Dia de la Música. 
Sota el nom Concert d’Estiu, que també 
assenyala el final de temporada de l’entitat 
cultural i musical, comptarà amb la parti-
cipació de totes les seves corals, vuit en 
total, amb cantaires que van des dels 3 
anyets i que tot just porten un any cantant, 
fins als més grans i veterans de l’entitat. 

També en aquesta ocasió hi participarà el 
grup de teatre musical T-EMA. Cada coral 
cantarà una peça en solitari i una conjunta 
amb la coral que la precedeix, per acabar 
totes juntes damunt l’escenari interpretant 
una mateixa cançó. La entrada al concert 
és lliure, però podrà realitzar-se un dona-
tiu voluntari que serà lliurat íntegrament 
a la Fundació Badalona contra el Càncer, 
com ja s’ha fet en totes les edicions ante-
riors d’aquest concert, i que l’any passat va 
recaptar més de 600 euros.

L’Orfeó tanca el curs 
amb un concert per a 
BDN Contra el CàncerVan caure a la segona ronda i van preferir renunciar a la tercera

Foto: Castellers BDN

El dibuixant Juan Giménez 
serà homenatjat al Crytshow
El dibuixant argentí Juan Giménez, 
figura imprescindible per entendre la 
imatgeria de la ciència ficció de finals 
del segle XX a Europa, visitarà Bada-
lona per recollir el premi honorífic del 
Crypsthow Festival 2015. Giménez 
recollirà el guardó durant la Gala de 
Cloenda Can Soler Cryptshow Festi-
val, el diumenge 5 de juliol, i oferirà 
una xerrada sobre còmic i ciència 

ficció als assistents. A més, es pro-
jectarà la pel·lícula d’animació Heavy 
Metal, un clàssic dels anys 80 que, a 
més, representa la col·laboració més 
important de Giménez en el cinema. 
Nascut a Mendoza al 1943, Juan Gi-
ménez comença a interessar-se pel 
dibuix als deu anys, copiant les por-
tades dels llibres de butxaca que li 
arribaven d’Espanya i de les revistes 

americanes. Debuta en la historie-
ta com a professional als 16 anys. 
Posteriorment treballa en publicitat, 
realitzant storyboards. A la fi dels 70 
deixa Argentina i comença a treballar 
des d’Europa per a editorials italianes, 
espanyoles i franceses. Publica “Es-
trella negra”, “Basura”, “Cuestión de 
tiempo”, “El cuarto poder”, “Leo Roa”, 
“Juego eterno” o “La casta de los Me-
tabarones”, amb guió d’Alejandro Jo-
dorowsky. Participa en la realització de 
la pel·lícula d’animació “Heavy Metal” 
(1981), com a responsable de la imat-
ge i l’art conceptual de tot un episodi 
i part d’un altre. Els seus treballs han 
estat exposats en diferents ciutats, 
sobresortint la realitzada al Centre 
Georges Pomidou de París, en 1997. 
Entre els seus premis destaquen el de 
millor dibuixant en el Saló del Còmic i 
la Il·lustració de Barcelona el 1984 i el 
Yellow Kid en 1990. La seva publicació 
més recent al nostre país és “Ciudad”, 
una fabulosa distòpia sobre l’alienació 
a les grans urbs que, 24 anys després 
de la seva edició original, torna a veure 
la llum de la mà de l’editorial Astiberri.

Antoaneta Cretu és una artista badaloni-
na que presenta per segona vegada, al 
Consorci Badalona Sud, una magnífica 
exposició que evoca, en certes obres, pai-
satges abstractes amb alguns elements 
figuratius i geomètrics. Amb aquesta 
col·lecció, proposa nous espais de re-
presentació orgànica; ambients cromàtics 
plens de lirisme que suggereixen llocs i 
estances íntimes amb atmosferes molt 
personals. L’exposició es podrà visitar 

fins al 30 de juny. Cretu va néixer a Ro-
mania i va arribar a Espanya fa nou anys. 
Va realitzar els estudis d’art a l’Escola Su-
perior d’Art, va treballar com a professora 
de dibuix durant 17 cursos i com galerista 
durant 11 anys. El passat 2014 va rebre 
el diploma de reconeixement del Club 
Rotay Badalona. Durant els darrers anys 
ha exposat a Sant Andreu, Santa Coloma, 
Parets del Vallès, al Real Cercle Artístic de 
Barcelona i, òbviament, a Badalona. 

El Consorci BDN Sud 
acull una mostra 
d’Antoaneta CretuL’artista argentí rebrà el premi honorífic de l’edició d’aquest 2015

Foto: Orfeó Badaloní
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